
Op 23 februari jl. stelde de GL-fractie enkele technische vragen over het Speeltuinenbeleid. Deze mail 
voorziet in de beantwoording. 
Deze heeft even op zich laten wachten om de meest actuele informatie te kunnen verstrekken. 
 
Vraag 1 – Wat is de stand van zaken van het inplannen en voeren van deze gesprekken? 
Er is contact met de Dorpstafel Varik-Heesselt. Op korte termijn (week van 12 april) wordt er een 
gesprek met hen gepland.  
 
Vraag 2 – Wanneer kunnen de inwoners en omwonenden in gesprek gaan?  
Dit zal onder andere met de Dorpstafel Varik – Heesselt besproken worden.  
 
Vraag 3 – Hoe worden de inwoners en omwonenden hiervan op de hoogte gebracht?  
Zie vorig antwoord. 


